
 

 
Sóc en Francesc Guardiola representant de la L'Associació de Castelldefels per la integració. 

La nostra Associació fundada L'any 2010 neix davant la preocupació per part d'un grup de ciutadans de la nostra 

ciutat, que a causa de L'augment de població immigrant, considera molt important realitzar tasques que permetin una 

integració satisfactòria de tots aquests nous veïns a la nostra comunitat. 

Aprofitant el projecte municipal per cedir un nou espai per a equipaments socials, els volem presentar la nostra 

proposta " L'Espai Nicens Ferrer". 

Un projecte que estem convençuts que s'adapta a les necessitats que afecten la nostra ciutat i les relacions entre els 

seus veïns. 

 

DISTRIBUCIÓ D'ESPAIS INTERNS 

Quant a distribució de espais interns, la planta baixa constaria d'una recepció, una oficina separada en dos espais, un 

espai per a tasques administratives i l'altre per a tasques de direcció, uns serveis habilitats tant per home com per dona 

i minusvàlids. També hi hauria una sala polivalent amb una capacitat per un gran nombre de persones, tant per fer 

projeccions, conferències, etc.. i finalment un espai per a guarderia. 

A la segona planta hi trobaríem un aula d'alfabetització, una petita biblioteca i una petita oficina separada també en 

dos espais, un pel assessorament jurídic i l'altre dedicat per a serveis socials. 

 

EQUIPAMENT 

L'equipament que hauríem de gaudir es: 

A L'entrada hi hauríem de instal.lar dues màquines de refrigeri, per les diferents sales. Hi hauria d'haver, 10 

ordinadors, linea ADSL amb wifi, un projector amb pantalla gran. 

Hi hauríem de col.locar calefacció i aire acondiciant en aquells espais mes utilitzats. 

També caldria instal.lar un sistema de so, amb 4 altaveus i micròfons. 

Per la il.luminació utilitzaria el sistema elèctric que hi ha . 

Joguines i llibres infantils per la llar d'Infants. 

Material bibliogràfic i didàctic per la biblioteca i per acabar material de neteja. 

 

MOBILIARI 

Pel que fa al mobiliari, farem servir, per tal de reduir costos, tot el que ens sigui d'utilitat que hi hagi en aquests 

moments (quaranta cadires, el taulell de la recepció, el mobiliari d'oficina, taules, etc.) 

A més necessitarem com a mínim vint cadires més per completar les seixanta. Quant al mobiliari d'oficina caldria 

posar-hi mitja dotzena de armariets més i també un parell d'armaris cantoners. A la recepció utilitzarem, el taulell que 

ja hi ha, els armaris, les vitrines i les cadires que s'hi troben. 

A la llar d'infants hi hauria d'haver-hi tres tauletes i una dotzena de cadires per a nens, així com també dos armaris i 

un bagul per guardar els joguines. 

Finalment, a la sala de conferència, posarem cinquanta cadires còmodes per poder gaudir i aprendre en les 

conferències i xerrades que es realitzen en aquest espai i una taula gran per als expositors. 

 

DECORACIÓ 

La planta baixa caldria tenir un disseny rústic, una combinació d'elements antics i moderns. Les habitacions haurien 

de ser d'un color verd, cadascuna en un to diferent, per donar un efecte relaxant i ressaltar el mobiliari fosc. Hi 

hauríem de col·locar un mirall amb una de les parets de la sala polivalent , per ampliar i donar més vida a l'estança. El 

bany hauria d'estar adaptat i d'un color blanc, per semblar més ample i confortable. 

La planta de dalt hauria de tenir un estil modern i ésser d'un color violeta (en diferents graus d'intensitat), perquè 

aquest color transmet pau i contribueix a superar els estats emocionals negatius. També caldria posar-hi unes 

prestatgeries modernes a la petita biblioteca i a totes les oficines. Les parets de la llar d'infants haurien d'estar plenes 

de dibuixos (d'animals, joguines...). 

Hi hauria d'haver a totes les habitacions plantes d'interior (proporcionen harmonia i lluminositat), pintures d'artistes 

d'arreu del món..., és a dir, tota una sèrie d'accessoris que farien que la gent se senti còmoda, com a casa seva. 

 

AVANTATGES 

Estem convençuts que el nostre projecte esdevindria una eina integradora de col.lectius en risc d'exclusió social, un 

mecanisme per tal que els nouvinguts no s'aïllessin i potenciar així la multiculturalitat del nostre municipio. 

 

DESAVANTATGES 

Volem pensar que el nostre projecte no presenta, a priori, desavantatges, però com sempre passa, podria ser que 

L'associació de veïns del barri s'hi oposés a causa dels darrers esdeveniments que han sacsejat el nostre municipi, 

com ara els conflictes entre manters i comerciants o la imminent inauguració de la mesquita del carrer major. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


